



United Nations Development Programme in Uzbekistan

ITB/001/14 – Long Term Agreement for supply of stationery for UNDP in Uzbekistan

Addendum #1

This Addendum to the above mentioned Invitation to bid dated August, 2014 is made with the purpose of changing the Delivery Term [INCOTERMS 2010] of the Section 3b: Related Services.

As such, the delivery terms **EXW warehouse Tashkent** is now changed to **DDP Tashkent with further delivery to the final place of destination.**

All other terms of the bidding documents remain unchanged and valid.

This Addendum makes an integral part of the bidding documents for Long Term Agreement for supply of stationery for UNDP in Uzbekistan ITB/001/14.

Программа Развития ООН в Узбекистане

ITB/001/14 – Долгосрочный контракт на поставку канцелярских товаров и принадлежностей для ПРООН в Узбекистане

Дополнение #1

Настоящее Дополнение к Приглашению к участию в вышеуказанных тендерных торгах от августа 2014 года составлено с целью внесения изменений в Условия поставки [ИНКОТЕРМС 2010] Раздела 3б: Сопутствующие услуги.

Таким образом, условия поставки **EXW склад в г. Ташкент** меняются на **DDP Ташкент с последующей доставкой до конечного пункта назначения.**

Все другие условия данных тендерных торгов по подаче тендерных предложений остаются в силе и без изменений.

Настоящее Дополнение является неотъемлемой частью тендерных документов на долгосрочный контракт на поставку канцелярских товаров и принадлежностей для ПРООН в Узбекистане ITB/001/14.